
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes endeligt svar på spørgsmål nr. 676 af 8. juli 2022 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Søren Schou 

  

26. august 2022 
J.nr. 2022 - 5595 

 

Offentligt
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvad er ministerens holdning til forslaget fra EjendomDanmark om at indrette lagerskat-

ten med en lang indfasningsordning, så beskatningen af værdistigninger udjævnes og ud-

skydes over f.eks. ti år, såfremt lagerskatten gennemføres, og i kombination med en regel, 

hvor den udskudte lagerskat udløses ved reelt ejerskifte? Og er ministeren enig i, at en så-

dan indretning vil opnå den ønskede indhegning af avanceskatten, men med lempeligere 

likviditetspåvirkning af virksomhederne? Der henvises til nyheden ”Finanstilsynets vejled-

ning udstiller problemerne med lagerskatten” fra EjendomDanmark den 4. juli 2022. 

 

Svar 

Der henvises til svaret på SAU alm. del - spørgsmål 671. 
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